

SAINT JOHN WATER

OPEN HOUSES | SÉANCES PUBLIQUES

Six public information sessions will be held to provide Saint John Water customers with information on the upcoming water servicing adjustments.

The City will begin work to transition some areas of the west side from the South Bay Wellfield as their primary drinking water source and begin serving them with water from the new Loch Lomond Drinking Water Treatment Facility. This transition is scheduled to occur in mid to late fall of 2019, and is not expected to cause any disruptions to either drinking water service.

The west side neighbourhoods that will be switched to drinking water from the new facility include:

**Lower West | Milford | Randolph
Fundy Heights | Duck Cove | Sand Cove**

The Open Houses will be drop-in format. Staff from Saint John Water and CBCL Ltd. will be on hand to explain the information presented and answer any questions.

Join us at one of the following events:

Wednesday, July 10

Carleton Community Centre
120 Market Place West
2 p.m. – 4 p.m. | 6 p.m. – 8 p.m.

Thursday, July 11

Denis Morris Community Centre
330 Greenhead Road
2 p.m. – 4 p.m. | 6 p.m. – 8 p.m.

Monday, July 15

Hillcrest Baptist Church
476 Lancaster Avenue
2 p.m. – 4 p.m. | 6 p.m. – 8 p.m.

Six séances d'information publiques seront tenues afin de fournir aux clients de Saint John Water des renseignements sur les modifications au service d'alimentation en eau à venir.

La Ville commencera à faire la transition dans quelques régions du West Side qui sont servies par le champ de captage comme source primaire d'eau potable et commencera à les servir avec de l'eau provenant de la nouvelle installation de traitement de l'eau potable de Loch Lomond. Cette transition est prévue se produire à l'automne de 2019 et ne devrait causer aucune interruption aux deux services d'eau potable.

Les quartiers du West Side qui changeront pour l'eau potable provenant de la nouvelle installation comprennent :

**Lower West | Milford | Randolph
Fundy Heights | Duck Cove | Sand Cove**

Les séances seront de type «ponctuel». Le personnel de Saint John Water et CBCL Ltd. sera sur place pour expliquer les renseignements fournis et répondre aux questions.

Joignez-vous à nous lors d'un des événements suivants :

Le mercredi 10 juillet

Carleton Community Centre
120, Market Place West
14 h 00 à 16 h 00 | 18 h 00 à 20 h 00

Le jeudi 11 juillet

Denis Morris Community Centre
330, rue Greenhead
14 h 00 à 16 h 00 | 18 h 00 à 20 h 00

Le lundi 15 juillet

Hillcrest Baptist Church
476, avenue Lancaster
14 h 00 à 16 h 00 | 18 h 00 à 20 h 00



www.saintjohn.ca/westsidewater